
SPONSOR
2024

LVHK



LVHK är en handbollsförening i Löddeköpinge för barn 
och ungdomar med över 600 medlemmar i åldrarna 3 år 
och uppåt.

Klubben bildades 1992 och hade då endast tre lag. Vi har där-
efter sakta men säkert blivit en större förening och de senaste 
8-9 åren har tillväxten varit rejäl. Detta eftersom vi satsar hårt 
på att våra tränare ska genomgå tränarkurser så att de kan 
ta hand om barnen på allra bästa sätt. Barn-  och ungdoms-
handboll handlar om att ha kul och att alla ska få vara med. 
Det är viktigt att alla inblandade (spelare, ledare och föräldrar) 
delar denna värdering. Fokus ligger på att lära alla spelare 
så mycket handbollskunskap som möjligt oavsett vilken nivå 
de befinner sig på. Detta ska ske samtidigt som en lag- och 
klubbgemenskap byggs upp. Man ska vara stolt över att 
tillhöra LVHK och därför uppträda på ett korrekt sätt både på 
planen och utanför.

Vi växer så det knakar. En historisk tillbakablick i LVHK:s snart 
30-åriga historia: säsongen 2008/2009 hade vi 11 lag i se-
riespel. Under den kommande säsongen (2023/2024) har LVHK 
uppemot 45 lag i seriespel, alltså har vi fyrdubblat antalet lag 
sedan 2008.

Vi är LVHK



Våra yngsta spelare börjar i Boll och lek. Där får barnen  
bekanta sig med bollen, men mycket tid läggs också på  
motoriska övningar och kroppskontroll på ett lekfullt sätt. 
Tjejer och killar tränar tillsammans när de är små. Från 7-8 års 
ålder bildas ”egna lag” och vi har alla ålderskategorier från 
flickor/pojkar 7 år och upp till seniorlag för våra äldsta spelare.

LVHK har även startat upp ett projekt som vi kallar Hand-
boll fitness. Det är en träningsform för vuxna som inriktar sig 
på ”puls, power och play” under lättsamma former. Det har 
snabbt blivit populärt och antalet deltagare per träning har 
varit i snitt 15-25, mestadels föräldrar till spelare i föreningen. 
Genom denna aktivitet vill vi stärka klubbgemenskapen ytterli-
gare och även få fler föräldrar involverade i föreningslivet.

LVHK:S VÄRDEGRUND

• Barn är inte små elitidrottare
• Domaren är mänsklig
• Ledarna är oftast ideella
• Föräldrar hejar på alla
• Barnidrott ska bygga på  

lek och glädje 

 
SIFFROR 

• Antal aktiva: 665 st  
(inkl. HF). (2023-06)

• Aktiva under 18 år: ca 500 st
• Antal registrerade föräldrar:  

990 st
• Antal ledare: 108 st



Talangfabriken LVHK jobbar för högtryck dagligen och 
levererar talanger till de stora elitklubbarna varje säsong. 
Den senaste på herrsidan är jättetalangen Axel Månsson. 
Som 17-åring gjorde han braksuccé i UEM sommaren 
2022 och lämnade Lödde inför säsongen 2022/23 för spel i 
ligan med Lugi. Där har han redan gjort sig ett namn.
— Jag känner verkligen att man kan bli elitspelare om 
man fostras i Löddes ungdomsverksamhet, säger Axel 
Månsson.

Det var många klubbar som drog i dig, varför blev det Lugi?
— Det blev en naturlig övergång när jag var klar på ungdoms-
sidan i Lödde. Jag tyckte om utvecklingsplanen de hade och 
klubben har fått fram många unga duktiga spelare tidigare. 
Jag tycker om ledarstaben. Och samtidigt var det ganska 
smart att ha klubben nära skolan.

Känner du nån press på dig av folk som förväntar sig att du 
ska bli bra?
— Nä, det tycker jag nog inte. Det får gå som det går helt 
enkelt. Det värsta som kan hända är ju att det går åt helvete. 
Och då får det ju göra det. Den svåraste pressen är nog ändå 
den jag sätter på mig själv.

Du har blivit något av en straffspecialist för laget. Över hälf-
ten av målen är straffmål. Hur tänker du när du ska lägga dina 
straffar?
— Jag tänker nog inte så mycket. Man har väl några varianter 

Axel gör succé 
i landslaget  
och i ligan



man är trygg i, sen så ibland 
tittar man bara på målvak-
ten och försöka skjuta där 
han inte är. Inför varje match 
skickar tränaren alltid ut vide-
os på motståndarnas anfalls-
spel och på deras målvakter, 
så dem tittar jag ju på. Det är 
väl inte jätteviktig information, 
men det är skönt att ha tittat 
på dem innan. 

Hur är det att spela i Handbollsligan?
— Ungefär som jag trott faktiskt. Jag tränade lite med Lugi re-
dan förra säsongen så jag fick känna på det lite redan då. Det 
låter kanske lite tråkigt, men det har nog varit ungefär som jag 
föreställde mig. Alla är mycket starkare och allting går mycket 
fortare. 

Du blev uttagen i U18-landslaget som 17-åring och fick spela 
EM i Montenegro. Hur var det att få dra på sig en landslags-
tröja för första gången i ett stort mästerskap?
— Väldigt, väldigt häftigt. Och att få sjunga nationalsången 
innan matcher och ha på sig landslagsdressen och så. 

Sverige tog EM-silver efter en jämn och spännande final mot 
Spanien som slutade 32-34. 
— Jag hade ärligt talat ingen aning om hur det skulle gå innan 

”Jag känner verkligen 
att man kan bli  
elitspelare om man 
fostras i Löddes  
ungdomsverksamhet



mästerskapet. Så nu i efterhand känns det ändå helt okej. Jag 
är nöjd med ett silver. Även om det var surt när vi väl förlorade 
finalen förstås. Det var en fantastiskt rolig upplevelse. Och rik-
tigt kul att spendera tid med grabbarna i laget, även vid sidan 
om matcherna. Och kul med allt runtomkring. Inte bara hand-
bollen då. När det var vilodag åkte vi till exempel till en bad-
plats och hade kul där. Och allt funkade jättebra med ledarna. 

Du fick en tongivande roll som spelfördelare och vann även 
den interna skytteligan. Du gjorde 13 mål i finalen och blev 
uttagen i All Star-laget som mästerskapets bästa mittnia. Det 
var en rätt hyfsat blågul debut!
— Ja. Det var roligt… Haha. Jag fick mycket förtroende av 
mina tränare och det var förstås också roligt. Det gör det lite 
svårt att vara missnöjd...

Axel i en kamp mot storebror Albert.
 
Din storebror Albert spelar också i ligan (i OV Helsingborg). 
Hur var det att möta honom för första gången?
— Det var lite speciellt faktiskt. Först tänkte jag inte så mycket 
på det, mer än att det var en vanlig match. Men sen ville man 
bara vinna matchen mycket mer än vanligt. Vi stötte även på 
varandra någon gång under matchen det var kul. 

I Axels släktträd vimlar det av spelare som håller på med 
elithandboll. 
Var det självklart att det skulle bli handboll för dig också?  
— Tja, jag spelade ju fotboll som alla andra, och så golf, men 
ja, det var rätt naturligt att det blev handboll. Det var roligast.

Du går gymnasiet i Lund just nu. Vad läser du och hur funkar 
det att kombinera med elitspel i Lugi?



”Allting jag har behövt 
för att bli en bra  
spelare finns i LVHK

— Det funkar faktiskt bra. 
Jag läser på Polhemssko-
lan, på samhällsprogram-
met, och så går jag NIU. 
Jag vill förstås satsa på 
handbollen, men både mor 
och far har varit på mig om 
vikten av att ha en back-
up-plan, så jag försöker se 
till att sköta skolan. 

Du är lite kort för att vara en 
elitspelare i handboll. Hur 
tänker du om det?
— Då får man kompense-
ra det med andra grejer. 
Att man är bra på att läsa 
spelet, eller bra på att göra 
genombrott. Eller kanske bra 
på att skjuta från golvet och 
sådär. 

Vilka är dina främsta styrkor?
— Jag är bra på att läsa 
spelet, att sätta mina lagkompisar i bra lägen.  
Och en rätt bra målskytt.

Vad jobbar du mest på att förbättra?
— Just nu handlar det ju om att etablera sig i Handbollsligan 
och att förbättra fysiken. Att bli starkare och snabbare. Sen 
hade det ju varit gött att kunna spela mer försvar i framtiden. 
Jag vill bli en tvåvägsspelare.

Hur mycket tränar man när man kommit dit du gjort?
— Det varierar lite. Men nästan varje dag, man har ofta ledigt 
max en eller två dagar i veckan.

Vad gör du när du inte håller på med handboll?
— Då hänger jag med kompisar. De flesta är från Lödde de 
också. Och de flesta spelar handboll, eller har spelat.

Du hoppade över spel i seniorlaget i Lödde och klev rakt in i 
Lugis ligalag. Är du rädd att det går för snabbt? 
— Nä, det tror jag inte. Det kändes som rätt steg för mig att ta. 

Vem har varit viktigast för dig i din utveckling till den du är 
idag?
— Usch, det var en svår fråga. Kan inte välja en person bara. 
Hela LVHK som organisation har varit viktig för mig, med 
välutbildade ledare, engagerade föräldrar, tillgänglig fystränare 
och tillgänglig sjukgymnast. Sen har jag haft väldigt duktiga 
och flitiga lagkamrater. Allting jag har behövt för att bli en bra 



spelare finns i klubben. Jag 
känner verkligen att man kan 
bli elitspelare om man fost-
ras i Löddes ungdomsverk-
samhet.  

Följer du Löddes A-lag?
— Absolut. Jag tittar så 
mycket jag kan. Jag spelade 
med många av de spelarna 
förra säsongen.

Om vi gör en ny intervju om fem år vad hoppas du har hänt då?
— Svår fråga. Man får väl drömma, och hoppas att man 
spelar utomlands, jag vet inte riktigt var. Danmark kanske? 
Men det är svårt att veta, mycket kan ju hända med skador till 
exempel. Så jag vet inte riktigt. Men jag har inte bråttom i alla 
fall. Varken med spel i ligan, eller att kanske bli proffs. Allt får 
ta den tid det tar.

Vad kan du ge för råd till ungdomar som drömmer om att lyck-
as som du gjort?
— Det viktigaste är att ha roligt och trivas i sitt lag, och att 
träna på. Med handbollen och med styrketräningen. Själv tror 
jag att jag började styrketräna när jag var 13-14.

Vad har du för mål med din handboll?
— Mål och mål... Jag vet inte riktigt. Men det hade ju varit väl-
digt häftigt att spela utomlands och kunna leva på sin hand-
boll, och att kanske få spela i A-landslaget någon dag.

FAKTA: Axel Månsson
Ålder: 18 år
Din spelarposition: Mittnia
Började spela handboll: ”Bollskolan i LVHK” 
Favoritspelare: ”Mikkel Hansen”
Nämn ett roligt handbollsminne: ”Då väljer jag Partille 
Cup-guldet med pojkar 05 2019.”
Vilken typ av mål känns bäst att göra? ”Skott utifrån - mest 
eftersom jag är så kort. Helst underarmsskott.”

FAKTA: Löddespelare i högstaligan 2023-2024
Axel Månsson, 18 år, Lugi
Hampus Karlsson, 22 år, Ystads IF
Alva Hopstadius, 18 år, Lugi
Moa Heiman, 19 år, H65 Höör
Ebba Leo, 19 år, H65 Höör
Ella Isgren, 19 år, H65 Höör
Michelle Holgersson, 19 år, Skuru IK
Lova Nyrell, 20 år, Lugi

”Det viktigaste är  
att ha roligt och  
trivas i sitt lag,  
och att träna på



I LVHK ska det finnas plats för alla – både de som vill bli 
bäst i världen och de som vill röra på sig och vara en del 
av ett lag, utan andra ambitioner än att ha en rolig uppväxt 
med handboll som verktyg.

LVHK mäter inte framgång i antal vinster eller tabellplacering-
ar, istället använder vi oss av större och enligt oss viktigare 
mål. Vår filosofi är att framgång för LVHK är när det från en ål-
dersgrupp utbildas eller sås frön till en framtida föreningsmän-
niska/funktionär, en handbollsspelare på hög nivå, en tränare/
ungdomsledare samt en domare (1+1+1+1).

LVHK ska: 

• vara ett sportsligt och  
mänskligt föredöme med 
sund ekonomi

• vara en klubb man är stolt 
över och där man trivs och 
har trevligt

• vara en klubb med bred 
ungdomsverksamhet och  
med engagerade anhöriga

• satsa på ungdomshandboll 
med utbildade tränare  
och förena bredd med elit

• bedriva såväl barn-, ung- 
doms- som seniorhandboll.

1+1+1+1 
LVHK:s mått på 

framgång



Alla inom klubben ska arbeta för att barn, ungdomar och 
vuxna ska känna glädje och trygghet i LVHK. Policydoku-
mentet Röda tråden är ett värdefullt stöd i en klubb under 
ständig tillväxt. 

Att tillhöra LVHK är och ska 
alltid vara något extra, något 
man är stolt över. I ”Röda 
tråden”, som är ett styrdo-
kument vars främsta syfte 
är att tydliggöra föreningens 
principer och målsättningar, 
får spelare, ledare och för-
äldrar vägledning i hur de 
tillsammans representerar 
LVHK på allra bästa sätt. 

Röda tråden hjälper och stödjer tränarna/ledarna i sitt arbe-
te samt ger föräldrarna en inblick och förståelse för vad som 
ligger bakom det arbete ledarna gör med barnen och ungdo-
marna i LVHK. I dagsläget bedriver LVHK såväl barn-, ung-
doms- som seniorverksamhet.

I Röda tråden berättas om de värderingar LVHK står för, vad 
som accepteras och inte accepteras, etik och moral samt 
klubbens målsättningar. Hur ledare, tränare, spelare och för-
äldrar uppträder för att vara goda representanter för förening-
en. Hur mycket och vad vi tränar i respektive åldersgrupp.

Den värdefulla  
röda tråden

”Att tillhöra LVHK är 
och ska alltid vara  
något extra, något 
man är stolt över



SOCIAL FOSTRAN

• Alla individer ska få utrymme att synas.
• Alla ska få möjlighet att utvecklas i sin takt.
• Alla barn, ungdomar och vuxna bemöts på ett respektfullt 

sätt och lär sig vikten av ett gott beteende mot andra.

SKOLA

• Skolan får inte komma i kläm pga. handbollen.
• På ungdomssidan är det viktigt att handbollen inte får vara 

alltför dominant i tillvaron. Ledarna måste känna ansvar för 
ungdomarnas skolarbete och uppmana till en öppen dialog 
runt detta så att ungdomarna kan känna sig trygga i att det 
finns en förståelse för skolarbetet. 

• LVHK:s struktur runt träningar och matcher kan hjälpa våra 
ungdomar att hitta struktur i sitt skolarbete så att man med 
god planering hittar utrymme för båda delar.

KLUBBKÄNSLA

• Ledare, spelare, funktionärer, föräldrar – alla är representan-
ter för klubben när vi är ute i olika sammanhang och därför 
är det viktigt att vi är goda ambassadörer.

• Vi har likadana matchkläder.
• Alla ska känna sig delaktiga i klubbens verksamhet.
• Vi är stolta över vårt klubbmärke och vad det står för.



En av LVHK:s ambitioner är att få ungdomar till att vilja bli 
tränare. 21-årige Lucas Wiberg har redan varit tränare i 
sex år. Han tränar klubbens pojklag födda 2009/10, och är 
även tränare för de yngre målvakterna i klubben. Mycket 
handboll blir det...
— Men tycker man det är kul så löser man det, säger han.

Hur kom det sig att du blev tränare?
— Jag fick frågan av mina dåvarande tränare om jag var  
sugen på att hjälpa till som tränare. Det lät skoj, så jag testade 
och körde på ett år med boll och lek. Sedan frågade klubben 
mig om jag vill hoppa in i laget för pojkar födda 2010. Och där 
har jag varit i sex år nu. Sedan är jag även målvaktstränare en 
gång i veckan för de yngre målvakterna i klubben. Det är jag 
tillsammans med Krister Nilsson.

Du spelar själv också med seniorerna.  
Det blir mycket handboll…
— Ja, det tar ju rätt mycket tid förstås. Räknar man in mina 
egna träningar har jag åtta träningar i veckan. Men tycker man 
det är kul så löser man det…

Beskriv dig själv som tränare.
— Jag är ganska lugn och avslappnad. Jag tycker om att 
skämta med spelarna. Jag är ju inte supermycket äldre än 
spelarna, man blir lite kompis med dem, men samtidigt får 
man vara tydlig med att jag är deras tränare. 

Lucas spelar 
seniorhandboll och  
tränar ungdomar  

i LVHK



Vad vill du att spelarna ska ha med sig när du slutar som tränare?
— Jag vill att spelarna ska tycka att handboll är väldigt roligt. 
Och att de ska ha förstått att handbollen kan ge vänner för  
livet. Sedan vill jag förstås 
att de ska bli bra spelare. 

Tankar om den egen spelar- 
eller tränarkarriär?
— Jag vill hålla på med båda 
bitarna så länge det är möj-
ligt. Det är roligt och givande 
på olika sätt. Spela är kul 
och just nu går det rätt bra 
så det vill jag fortsätta med. 
Att vara tränare är också kul, men även väldigt lärorikt. Först 
och främst vill jag fortsätta med det här laget och fortsätta 
hålla koll på, och utveckla, de unga målvakterna.

Berätta lite om ”ditt lag”.
— De är födda 2010, men de slogs ihop med 09:orna för nå-
got år sedan då de inte var så många. Vi har också fått några 
nya spelare från Kävlinge nyss, så vi är 25-30 stycken nu. Det 
är ett härligt och glatt gäng. De är träningsvilliga. Spelarna 
ligger på lite skiftande nivåer som i de flesta andra lag. Det 
gör det lite klurigt med träningsupplägget ibland. Men de vill 
mycket och är rätt duktiga. 

”’De ska ha förstått att 
handbollen kan ge 
vänner för livet



Du är ju målvakt själv, är det svårt att vara tränare för utespela-
re då?
— Jag var utespelare rätt länge innan jag blev målvakt. Men 
det händer förstås ibland att det dyker upp saker man inte 
känner att man behärskar helt, men då är jag inte rädd för att 
fråga andra som kan sina specialområden bättre. Det gör det 
utvecklande både för spelarna och mig som tränare. 

Kan du tänka dig en tränarkarriär?
— Ja, det kan jag. Jag drivs av att det är kul att se spelare 
utvecklas. Det är extra kul när man märker att spelarna själva 
förstått att de har utvecklats.

FAKTA: Lucas Wiberg
Ålder: 21 år
Din spelarposition: Målvakt
Började spela handboll: ”I LVHK när jag var 9-10 år” 
Favoritspelare: ”Niklas Landin”
Ett roligt handbollsminne: ”När vi vann Åhus beachhandboll 
2017 med 02:orna.”
Vad tycker du är roligast, att träna lag eller spela själv?  
”Kan inte välja”



En av LVHK:s ambitioner är att få ungdomar till att vilja bli 
domare. Varje helg döms det massor av ungdomsmatcher 
av spelare fostrade i LVHK. 

En som dömer matcher nästan varje helg är Ida Kjaersgaard, 
17. Hon är inne på sin fjärde säsong som domare och funde-
rar på en domarkarriär.

Hur är det att döma när man är 17 år?
— Det är kul. Men det kan vara väldigt olika beroende på 
vilken ålder man dömer. Man får ofta mer respekt av 16-åriga 
killar än av till exempel tioåringar som inte ser domaren som 
vuxen. 16-åringarna vet också att jag inte är vuxen än, men de 
accepterar att det är jag som bestämmer på planen. 

Har du nån tanke på att satsa på en domarkarriär?
— Ja, det kan bli så. Jag tänker att jag får ta det lite som 
det kommer. Just nu vill jag i första hand spela, dömningen 
kommer sen. Men oftast går det utmärkt att hinna med båda 
sakerna.

Hur kom det sig att du blev domare?
— När vi fick en fråga av klubben om vi ville gå en domarut-
bildning hade jag inget extrajobb, så jag tyckte att det lät in-
tressant. Jag gick kursen och började döma. De första match-
erna var i Kävlinge för ungefär tre år sedan och sedan har det 
bara rullat på. Att jag gick DU3 nyligen berodde mest på att 

Ida kombinerar  
spel i LVHK med 

att döma matcher



jag hade en domarcoach som sa till mig och min domarkol-
lega efter en match att vi borde fundera på att gå kursen. Det 
var kul att höra att han trodde på oss. Nu har både jag och 
Joel, som jag dömde med, gått DU3-steget. 

Hur högt upp får du döma nu då?
— Upp till 19-åringar, men det vågar jag nog inte riktigt än…

Vilken ålder är det oftast på spelarna du dömer?
— Jag dömer allt från tioåringar till de som är 15 och 16 år. 
Både killar och tjejer.

När är det roligast att döma?
— När det är jämna matcher. Och de som är i 13-14-årsåldern 
är ofta roliga att döma. Då kan de reglerna, spelar bra hand-
boll och det går ändå inte alltför fort. 

Hur tänker du när du dömer?
— Jag försöker alltid vara en del av spelet. Jag ska vara invol-
verad och styra, men inte vara i vägen. Det gäller att våga ta 
tuffa beslut snabbt, och att inte stanna upp spelet för mycket i 
onödan så att det blir ett bra flyt.

Vad är viktigt att tänka på som domare?
— Det är viktigt att förklara mycket när de är små, så att 
de förstår och lär sig reglerna. När spelarna blir äldre är det 
visserligen fortfarande viktigt, men mest så man kan motivera 



ordentligt varför man har dömt på ett visst sätt.

Skulle du rekommendera andra att bli domare?
— Ja. Att döma ger bra erfarenheter även om man bara vill 
spela. Man lär sig att förstå spelet på ett annat sätt. Sedan 
tjänar man ju en del pengar också.

Finns det något bra råd du vill ge till vuxna?
— Det hade varit en fördel om man fokuserade bara på vad 
barnet gör och inte på vad domaren eller tränaren gör. Sedan 
finns det en del ledare som inte tar tag i sin spelare när de inte 
sköter sig eller accepterar domslut. Det är tyvärr lite för van-
ligt. Man skulle önska att man får mer stöttning som domare i 
såna situationer. 

 

FAKTA: Ida Kjaersgaard
Ålder: 17 år
Din spelarposition: Vänstersexa
Började spela handboll: ”I LVHK när jag var typ fyra år”
Favoritspelare: ”Hampus Wanne”
Ett roligt handbollsminne: ”När vi vann Vikingaspelen 2019.”
Vad tycker du är roligast, att döma eller spela? ”Spela, om jag 
måste välja.”

”’Det gäller 
att våga ta tuffa 

beslut snabbt



På en krävande marknad är företag på jakt efter nya vägar 
att kommunicera på. Sponsring är bland de kommunika-
tionskanaler som växer snabbast internationellt. 

Fler kunder upplever att de med rätt aktivering och rätt spons-
ringsobjekt, får en större effekt och värde för investeringen än 
genom andra kanaler. Sponsring som kanal är nu nästan lika 
stor som TV (Källa: Synovate och Norsk Reklamstatistik).

Det finns alltså växande affärsmöjligheter för företag att 
satsa på sponsorskap istället för, eller tillsammans med, 
traditionella medieköp.

Men vad handlar sponsring om?

Ett lyckat sponsringssamarbete kan det bli mellan näringsliv 
och kultur/idrott när båda parter aktivt deltar och får utbyte av 
varandras verksamheter. Ett sponsringssamarbete ska vara en 
vinnande affär för båda! 

Om sponsorskap



En av LVHK:s viktigaste uppgifter är att fostra goda sam-
hällsmedborgare, med handbollen som verktyg i centrum. 

Alla knattar som börjar i bollskolan blir naturligtvis inte hand-
bollsproffs – om någon, ens. Om en spelar handboll som 
vuxen, en annan blir domare, en tredje engagerad i någon 
förening och en fjärde ledare, så är det toppen. Övriga har  
förhoppningsvis fått både vänner och kunskaper för livet. Det 
är viktigt att alla barn och ungdomar i vår förening har en  
positiv bild av sporten handboll. Vem vet – kanske har  
Sveriges framtida statsminister spelat handboll i LVHK?

Vi skapar relationer mellan människor i handbollshallen, 
mellan näringsliv och föreningsliv och genom nätverkan-
det även mellan olika företag och människorna i dessa.

Det finns nog fler namngivna sponsormöjligheter idag än  
någonsin, men det är samtidigt viktigt att poängtera att part-
nerskapet med LVHK börjar i något av våra grundpaket (Skylt- 
sponsor, Vikingaringen) och kan därefter byggas ut. Kanske 
har du egna idéer om vad du vill att din och LVHK:s relation 
ska innehålla?

Välkommen som partner till LVHK!

LVHK skapar 
relationer



Skyltpartner
Att vara skyltpartner till LVHK innebär att ditt varumärke expo-
neras i hög utsträckning i Lödde idrottshall samt på klubbens 
hemsida. Detta partnerskap är perfekt för det nystartade eller 
mindre företaget som både vill öka sin exponering lokalt och 
stödja LVHK:s omfattande ungdomsverksamhet och alla de 
positiva värden som hör därtill. Dessutom inbjuds skyltpart-
ners att närvara vid nätverksträffar.

I skyltpartnerskapet ingår:
• Skylt i en idrottshall (2 x 1 m)
• Deltagande på nätverksträffar
• Annons på LVHK:s hemsida
• Två årskort till LVHK:s hemmamatcher (dam & herr)

Utökningsmöjligheter:
• Skylt i båda idrottshallarna (+5000 kr)
• Dela ut reklamblad
• Logotyp på bollar, e. dyl. 

10 000 kr
Vid tecknande av flerårigt avtal erhålles 10% rabatt.  

Produktionskostnader tillkommer.



Vikingaringen
Vikingaringen är kärnan i LVHK:s näringslivsnätverk och sam-
lar de företag som av en eller annan anledning valt att stödja 
LVHK:s omfattande ungdomsverksamhet och de positiva 
värden som hör därtill. Blandningen av företagen är stor vilket 
gör den intressant och attraktiv för de flesta.

I Vikingaringen ingår:
• Skylt i båda idrottshallarna (2 x 1 m) 
• Logotyp i vitt på träningsoverall
• Deltagande på nätverksträffar
• Annons på LVHK:s hemsida
• Deltagande vid exklusiv Vikingaringen-utflykt
• Logotyp i LVHK:s digitala nyhetsbrev
• Logotyp i programblad
• Möjlighet till erbjudanden i klubbens digitala nyhetsbrev
• Fyra årskort till LVHK:s hemmamatcher (dam & herr)

Utökningsmöjligheter:
• Värdskap för nätverkträff (ex. frukostträff)
• Dela ut reklamblad
• Logotyp på bollar, e. dyl. 20 000 kr

Vid tecknande av flerårigt avtal erhålles 10% rabatt. 
Produktionskostnader tillkommer.



Huvudsponsor
Att vara huvudsponsor till LVHK ger inte bara stort lokalt 
genomslag i byn. Klubbens spelare och ledare är varje helg 
mellan september och maj ambassadörer runtom i landet i 
allmänhet och i Skåne i synnerhet. Huvudsponsorskapet syns 
på matchställ, overaller, skyltar – ja, exponeringen är maximal.
 
Som huvudsponsor ingår företaget i Vikingaringen och med 
ett därtill utökat samarbete med LVHK. Allt som ingår i Viking-
aringen (se föregående sida) ingår också för huvudsponsor-
skapet.

Som huvudsponsor blir kopplingen mellan företaget och LVHK 
intimt förknippat och tydligt. Det finns utrymme för egna idéer 
om hur detta kan manifesteras på lämpligast vis. Ett långsik-
tigt samarbete är att rekommendera för bästa effekt. 

OFFERT
Vid tecknande av flerårigt avtal erhålles 10% rabatt. 

Produktionskostnader tillkommer



Turneringspartner
Vikingaspelen är LVHK:s egen ungdomsturnering. Säsongen 
2022 hade turneringen 220 lag anmälda, vilket innebär ca 
2200 spelare och därtill medföljande supportrar i form av släkt 
och vänner.

I turneringspartnerskapet ingår:
• Digital exponering på Vikingaspelens hemsida
• Exponering i varje hall under Vikingaspelen.

5 000 kr
Produktionskostnader tillkommer.
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Lödde Vikings HK
Org.nr.: 846502-2971. Box 161, 246 22 Löddeköpinge.

Telefon: 070-75 14 601  E-post: kansliet@lvhk.se  

lvhk.se


